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Vragen van het lid Hennis-Plasschaert (VVD) aan de minister van Veiligheid en Justitie over
het artikel “Snelle opsporing wijkt voor contract”. (Ingezonden 22 oktober 2010)

1
Bent u bekend met het artikel “Snelle opsporing wijkt voor contract”? 1)

2
Is het waar dat politie en justitie afspraken hebben gemaakt met media? Zo ja, hoe luiden die
afspraken?

3
Is het waar dat politie en justitie een selectie toepassen? Zo ja, waarom?

4
Bent u van mening dat beelden voor ieder medium tegelijkertijd moet vrij komen en onder
dezelfde voorwaarden? Zo nee, waarom niet? Zo ja, op welke wijze zal dit worden
gerealiseerd?

5
Bent u van mening dat contracten die strijdig (kunnen) zijn met het opsporingsbelang zo
spoedig mogelijk moeten worden aangepast? Zo ja, wanneer en op welke wijze? Zo nee,
waarom niet?

6
Kunt u aangeven welke criteria politie en justitie momenteel hanteren als het gaat om de
keuze van de mediapartner? Zo ja, kan dit inzichtelijk worden gemaakt? Zo nee, waarom niet?

7
Deelt u de mening dat het opsporingsbelang altijd voorop moet staan? Zo nee, waarom niet?

1) De Telegraaf, 21 oktober 2010

Toelichting:
Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid Van Raak (SP),
ingezonden 22 oktober 2010 (vraagnummer 2010Z15131)


